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Адрес Sydney Glass Pty Ltd 
30 Short Street,  
Bankstown, NSW 2200

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Sydney Glass Pty Ltd is a family owned business which was founded in 1958. Over the years industry trends have shaped Sydney Glass Pty Ltd into
the multi faceted company it is today. The introduction of the "free fall" concept for glass handling and the development of "speed cutters" for the
industry were both Sydney Glass developments.

Our premises at Short St Bankstown are centrally located to service the needs of the glass and associated industries in Sydney.

Our factory is equipped with modern glass cutting and processing equipment and two state of the art Glass Toughening Furnaces capable of
toughening glass up to a max size of 3300mm x 6000mm. We also have the capacity to heat soak glass up to 3300mm x 6000mm. This equipment
coupled with the most extensive stock range in Sydney and employees with many years glass industry experience allows us to meet our customers
expectations.

Company Profile of Sydney Glass Pty Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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